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Zapytanie

w sprawie nowych tablic elektronicznych na przystankach komunikacji
miejskiej

Szanowny Panie Prezydencie

zwracam się z uprzejmą prośbą o przedstawienie planów dotyczących rozwoju
systemu informacji pasażerskiej, a w szczególności zakupu i montażu nowych
tablic elektronicznych na przystankach komunikacji miejskiej w Poznaniu.

Proszę o informację:

1. czy w najbliższym czasie planowane są nowe inwestycje w tym zakresie;
2. jaka liczba nowych tablic elektronicznych ma zostać zakupiona i

zainstalowana;
3. jakie lokalizacje zostały wskazane do objęcia tą infrastrukturą.

Z poważaniem

Andrzej Prendke
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